
  رئیس مرکز سیمافیلم سریال 
»پایتخت« را به خاطر این که 
خارج از تهران ساخته شده الگوی 
سریال سازی تلویزیون دانست و 
گفت: پرونده سریال »پایتخت« 
از نظر ما بسته نشده  است. با 
سیروس مقدم برای این پروژه و 
پروژه های دیگر صحبت کرده ایم. 
ما الان ساخت سریال های مربوط 
به اقوام مختلف را داریم سفارش 
می دهیم. چرا پایتخت را ادامه 
ندهیم؟ مهدی نقویان، دیماه سال 
گذشته به »سمت« ریاست مرکز 
سیما فیلم منصوب شد. با توجه 

به تقاضاهایی که درباره ساخت ادامه سریال 
پایتخت وجود دارد، رئیس سیما درباره علت 

توقف این سریال پاسخگوی سوالات بود.
  از طرف صداوسیما گفته شد که عوامل 
سریال باهم اختلاف دارند. اما خودشان 

گفتند ما با هم اختلافی نداریم.
مرام تلویزیون نیست که از پشت پرده ها 
بگوید. آیا چیزی ارائه شده که تلویزیون رد کند؟
  چیزی ارائه نشده. ولی تلویزیون هم 
عوامل سریال را رسما دعوت به کار نکرده 

است.
 شما از کجا می دانید که دعوت نکردیم؟ 
با سیروس مقدم برای این پروژه و پروژه های 

دیگر صحبت و مذاکره کرده ایم. ما ساخت 
سریال های مربوط به اقوام مختلف را داریم 

سفارش می دهیم. چرا پایتخت را ادامه ندهیم؟
شرطی  سریال  عوامل  برای  شما   
باید یکسری  بیایند  اگر  که  نگذاشتید 

مسائل را رعایت کنند؟
 نه. هیچ شرطی نگذاشتیم. پرونده پایتخت 
از نظر ما بسته نشده است. سریال هایی مثل 
»پایتخت« و »نون.خ« را که خارج از تهران 
ساخته می شود به عنوان الگو داریم در همه 
جوانب توصیه می کنیم. داریم سفارش می دهیم 
که با اقوام مختلف سریال ساخته شود. این 
موضوع جزو سیاست های ماست. چرا پایتخت 

را ادامه ندهیم؟

  کار ساخت »پایتخت ۷« 
به کجا رسید؟

 آنتن تلویزیون با کمبود آثار 
طنز مواجه است. باید تولید سریال 
طنز ما بیشتر شود. تعداد پنج 
سریال طنز دارد تولید می شود. 
ما با تهیه کننده ها و نویسنده های 
مختلف تماس می گیریم که اگر 
کاری آماده دارند ارجاع بدهند تا 
خارج از روال طبیعی تلویزیون با 
سرعت بیشتری در خدمت شان 
باشیم. به گروه هایی که طنز کار 
می کنند، رجوع کردیم. اگر توافق 
کنیم حد تولید طنزمان بیشتر 

می شود.
»آزادی  مثل  طنزی  سریال های    
که  شدند  پخش  آنتن  از  مشروط« 
برای  نبود.  کننده  راضی  کیفیت شان 
افزایش کیفیت سریال های این ژانر چه 

برنامه ای دارید؟
 ساخت این سریالی که نام بردید در دوره من 
نبوده است. به هر حال ما کار بی کیفیت را باید 
جواب بدهیم. کل ظرفیت ایران چهار 5 گروه 
طنز است. در پلتفرم های شبکه نمایش خانگی 
هم برندترین آدم کاری ساخت که بعد از چند 
قسمت جمعش کردند. کار طنز بعضا می گیرد و 

بعضا نمی گیرد.
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 فراخوان هفدهمین جشنواره بین المللی 
فیلم مستند ایران »سینماحقیقت« با تمرکز بر 
دو موضوع آب و جمعیت منتشر شد. فراخوان 
دریافت اثر برای حضور در هفدهمین جشنواره 
بخش های  شد.  منتشر  »سینماحقیقت« 
مسابقه  ملی،  مسابقه  عبارتنداز  جشنواره 
بین الملل، جایزه شهید آوینی، بخش های 
جنبی ملی و بین الملل و بزرگداشت. در بخشی 
از مقدمه فراخوان این دوره از جشنواره آمده: 
»جشنواره »سینماحقیقت« در این دوره 
می کوشد ضمن بازنمایی تاریخ و فرهنگ جامعه 

ایرانی اسلامی، تصویری واقعی از آنچه بشر 
امروز در عرصه های زندگی فردی و اجتماعی 
با آن روبه روست ارائه دهد. با این نگاه، تمرکز 
ویژه این دوره از جشنواره بر دو چالش ملی و 
بین المللی بحران آب و مساله جمعیت است. در 
بخش ملی آثاری می توانند متقاضی حضور در 
جشنواره باشند، که بعد از فروردین ماه ۱۴۰۱ 
تولید شده باشند. دو تقدیر هم در جشنواره 
»سینماحقیقت« انجام خواهد شد. شروع 
panel.irandocfest. ثبت نام در سایت

ir برای حضور در جشنواره »سینماحقیقت«، 

از ۲5 تیرماه است. علاقه مندان، فیلمسازان و 
متقاضیان ارسال اثر برای حضور در هفدهمین 
جشنواره »سینماحقیقت« می توانند برای 
کسب اطلاعات بیشتر به دبیرخانه جشنواره 
در تهران، خیابان سهروردی شمالی، میدان 
گسترش  مرکز   ،۱5 شماره  قندی،  شهید 
سینمای مستند، تجربی و پویانمایی، طبقه اول 
)کدپستی: ۱55۶۹۱۶۶۱۳( مراجعه کرده یا با 
تلفن ۸۸5۲۸۳۱۴ تماس بگیرند. هفدهمین 
جشنواره »سینماحقیقت« با دبیری محمد 

حمیدی مقدم آذرماه ۱۴۰۲ برگزار می شود.

جشنواره »سینماحقیقت« فراخوان داد

اکبر زنجانپور به دیدن 
»چخفته« نشست

روح ا... زمانی: 
  نیامدم که جایزه ها را درو کنم

 بازیگر سینما و برنده جایزه مارچلو 
از  بازیگر نوظهور  به عنوان  ماسترویانی 
هفتادوهفتمین دوره جشنواره بین المللی 
فیلم ونیز گفت: سینما را درون خودم حس 
می کنم، نیامدم که جایزه ها را درو کنم، 
آمدم که جایگاه واقعی خودم را در سینما 
پیدا کنم. روح ا... زمانی در گفت وگو با ایرنا 
اظهار داشت: آرزوی مادرم این است که قطعا 
بهترین ها برای من اتفاق بیفتد و دم مادرم 
گرم. وی ادامه داد: خسته شدن برای من 
در سینما وجود خارجی ندارد، در هر حال 
سینما را درون خودم حس می کنم. زمانی 
اظهار داشت: در زمان حاضر جایی هستم 
که باید کلی تلاش کنم. این مسیر ته خطی 
ندارد. این بازیگر سینما گفت: خودم خیلی 
امیدوارم و دوست دارم در جشنواره های 
بزرگ جهانی شرکت کنم و تلاشم را می کنم. 
نامزد دریافت سیمرغ بلورین بهترین بازیگر 
نقش مکمل مرد جشنواره فیلم فجر برای به 
تصویر کشیدن رزمنده جنگ ایران و عراق در 
موقعیت مهدی )۱۴۰۰( و بازی در در آغوش 
درخت )۱۴۰۱( درباره کار جدید خود بیان 
داشت: فعلا مشغول کاری نیستم و تحصیل 
می کنم و کار آخرم در آغوش درخت بود. وی 
درباره قشنگ ترین نقشی که دوست دارد 
بازی کند، افزود: همیشه فکر می کردم که 
بازیگر باید شخص و هنرمندی باشد که حتی 
از پس نقش هایی که بعد از خواندن فیلمنامه 
فکر می کند خیلی سخت است و نمی تواند 
آن را بازی کند، برآید. زمانی گفت: به نقش 
خاصی فکر نکردم، به نقش های پیشنهادی 
فکر می کنم که بتوانم آن را بازی کنم. وی 
درباره الگوی خود در سینمای ایران و جهان 
افزود: الگوی من مجید مجیدی است. اما 
دوست دارم خود واقعی ام در سینما باشم. 
بازیگر خورشید)مجید مجیدی ۱۳۹۸( ادامه 
داد: سینمای ما، سینمای خوبی است اما به 
تلاش ما نوجوان ها و کسانی که به دنبال ورود 

سینمــــا  هستنـــد و یا تازه وارد به 
هستند خیلــــی 
دارد.  بستگی 
وی افزود: از 
دیگر  طرف 
هم، خانواده ام 
پشتم  خیلی 
بودند و شاید دلیل 
حضورم در اینجـــا 
و  خانواده خودم 
حمایت آنهاست.

   رئیس جمهور روسیه تاکید کرد که این 
کشور »به اندازه کافی بمب خوشه ای« دارد و 
در صورت استفاده از این مهمات علیه مسکو، 
حق حمله متقابل را برای خود محفوظ 
می داند. به گزارش رویترز، ولادیمیر پوتین، 
رئیس جمهور روسیه در واکنش به تصمیم 
آمریکا برای ارسال بمب خوشه ای به اوکراین، 
گفت: مسکو در زرادخانه خود به اندازه کافی 
از این مهمات در اختیار دارد و در صورت 
لزوم از آن استفاده خواهد کرد. پوتین تاکید 
کرد: البته اگر از آنها )مهمات خوشه ای( 
علیه ما استفاده شود، حق اقدام متقابل 
برای ما محفوظ است. براساس گزارش ها، 

اوکراین بمب های خوشه ای را از آمریکا 
دریافت کرده است. این مهمات در بیش از 
یکصد کشور جهان ممنوع است. کی یف 
متعهد شده تا از این مهمات برای حمله 
به خاک روسیه استفاده نکند. وی افزود: 
دلیل آمریکا برای این کار، روبه راه بودن 
)اوضاع اوکراین در جنگ( نیست؛ آمریکا این 
تصمیم را گرفت چون مهمات شان تمام شده 
است. رئیس جمهور روسیه خاطرنشان کرد: 
آمریکا پیش تر استفاده از مهمات خوشه ای 
را به عنوان جنایت جنگی محکوم کرده 
است؛ این همان نگاهی است که باید به این 

مهمات داشت.

ولادیمیر پوتین: 

  به  اندازه کافی بمب خوشه ای داریم

بیـــن المـــلل
 

 
گــــزارش

  پوتین فرمانده جدید واگنر را 
منصوب می کند

 رسانه های روس گزارش کردند که رئیس جمهور روسیه 
قصد دارد یکی از سرهنگ های بازنشسته و از مؤسسان 
گروه واگنر را به عنوان فرمانده جدید این گروه شبه نظامی 
منصوب کند. به گزارش فارس، در پی بحرانی که »یوگنی 
پریگوژین« رهبر گروه شبه نظامی واگنر در روسیه به وجود 
آورد، »ولادیمیر پوتین« رئیس جمهور روسیه اعلام 
کرد که قصد دارد یک سرهنگ بازنشسته روس و یکی 
از مؤسسان و مدیران اجرایی گروه واگنر با نام مستعار 
»سدوی« که به مفهوم »مو خاکستری« است را بعنوان 
فرمانده جدید واگنر منصوب کند. خبرگزاری رویترز به 
نقل از منابع آگاه و رسانه های روسی گزارش کرد که طبق 
اسناد تحریم های اتحادیه اروپا که اسناد رسمی فرانسوی 
است، سدوی، نام جنگی »آندری تروشوف«، یکی از 
فرماندهان ارشد واگنر است. طبق این گزارش،  خزانه داری 
فرانسه، نام مستعار تروشوف را بعنوان »سدوی« تعریف 
کرده است. بنا به گفته اتحادیه اروپا، دستیاران تروشوف 
شامل »دیمیتری اوتکین« یکی از نیروهای ویژه اطلاعات 
نظامی سابق روسیه و از بنیانگذاران واگنر می شود. 
کانال های حامی واگنر در تلگرام به طور مکرر اعلام 
می کنند که تروشوف با نام مستعار سدوی شناخته 
می شود و اینکه او یکی از ارشدترین فرماندهان واگنر 
محسوب می شود. روزنامه کامرسانت روسیه به نقل 
از پوتین گزارش کرد که سدوی،  فرمانده واقعی واگنر 
است. اتحادیه اروپا در سند ۲۰۲۱ خود تروشوف را 
به عنوان »مدیر اجرایی )رئیس ستاد کارکنان( گروه واگنر 
معرفی کرده و همچنین می گوید که او عضو مؤسس گروه 
واگنر است. در سند اتحادیه اروپا آمده است: »آندری 
تروشوف مستقیما در عملیات نظامی گروه واگنر در 
سوریه مشارکت داشته است. او به طور خاص در منطقه 
دیرالزور مشارکت داشته است. به این ترتیب اون سهم 
مهمی در تلاش جنگی بشار الاسد )رئیس جمهور سوریه( 
داشته است و بنابراین از رژیم سوریه حمایت می کند و از 
آن سود می برد. از طرف دیگر، بریتانیا نیز تروشوف را در 
اسناد تحریم های خود علیه سوریه بعنوان مدیر اجرایی 
واگنر معرفی کرده است. طبق منابع روس، تروشوف در 
پنجم آوریل ۱۹۶۲ در »لنینگراد« نام دوران جماهیر 
شوروی برای سنت پترزبورگ به دنیا آمده است که البته 
اسناد تحریم های غرب، تاریخ تولد وی را در پنجم آوریل 
۱۹5۳ فهرست کرده است و دلیل آن نامشخص است. 
طبق این گزارش، تروشوف در جنگ یک دهه ای جماهیر 
شوروی در افغانستان، حضور داشته و در این کشور مبارزه 
می کرده است و پس از فروپاشی اتحاد جماهیر شوروی، 
تروشوف در قفقاز شمالی در کنار ارتش روسیه و سپس در 
SOBR واحد نیروهای ویژه واکنش سریع وزارت کشور 
روسیه خدمت کرده است و به عنوان فرمانده در این یگان 

فعالیت داشته است. 

استقبال رسمی  »اسد« از نخست وزیر عراق  کوتــــاه

 رئیس جمهور سوریه، در دمشق، به شکل رسمی از 
نخست وزیر عراق استقبال کرد. دوطرف در این دیدار 
در خصوص روابط دوجانبه و راه های گسترش و تقویت 
آن رایزنی کردند. طی مراسم استقبال رسمی در کاخ 
»الشعب« سوریه، »بشار اسد« رئیس جمهور سوریه 
با »محمد شیاع السودانی« نخست وزیر عراق دیدار 
کرد. خبرگزاری رسمی سوریه، )سانا( نوشت: پس از 
برگزاری مراسم استقبال، بشار اسد با نخست وزیر عراق 
در خصوص روابط دوجانبه و همکاری های دو کشور 

در زمینه های مختلف، علاوه بر موضوعات مورد علاقه 
مشترک رایزنی کرد. نخست وزیر عراق، بعد از بیش از ۱۲ 
سال به منظور دیدار با رئیس جمهور سوریه در رأس یک 
هیأت بلندپایه به دمشق رفت. »فؤاد حسین« وزیر خارجه، 
»اثیر سلمان« وزیر بازرگانی و سرلشکر ستاد »قیس 
رحیمه« معاون فرماندهی عملیات مشترک از جمله 
همراهان السودانی در این سفر هستند. به نوشته وبگاه 
اطلاع رسانی ریاست جمهوری سوریه، روابط دوجانبه، 
تقویت همکاری های دو کشور در زمینه های مختلف از 

جمله مبادلات تجاری، حمل ونقل و صنعت، هماهنگی 
دائمی در زمینه های مختلف سیاسی و تلاش های مشترک 
در مبارزه با تروریسم از جمله موضوعات مطرح در مذاکرات 
اسد با نخست وزیر عراق با همراهی هیأت های رسمی 
سوریه و عراق است. بر اساس این گزارش، رئیس جمهور 
سوریه و نخست وزیر عراق در این دیدار، ضمن تاکید بر 
ضرورت تداوم توسعه روابط دوجانبه تاکید کردند که 
ایستادن عراق و سوریه در کنار یکدیگر در شرایط مختلف، 
ترجمان واقعی روابط برادرانه و تاریخی است که دو کشور را 
به هم پیوند می دهد. بر اساس این گزارش، اسد این سفر را 
فرصتی برای ایجاد روابط نهادینه و دستیابی به یک جهش 
بزرگ در همکاری های دوجانبه بین دو کشور دانست. 
السودانی نیز تصریح کرد که سوریه در قلب های عراقی ها 
دارای جایگاه ویژه ای است و مردم عراق به استواری مردم 
سوریه در برابر شدیدترین حمله تروریستی که در معرض 
آن قرار گرفته اند، افتخار می کنند و غبطه می خورند. 
رسانه های سوری اعلام کردند که هیأت های سوری و 
عراقی در خصوص هماهنگی های امنیتی در خصوص 
مبارزه با تروریسم و تقویت امنیت و ثبات دو کشور و 
چشم اندازهای همکاری در بخش های اقتصادی و حمل و 
نقل و بازرگانی و گردشگری و منابع آبی و مبارزه با تغییرات 
آب و هوایی با یکدیگر رایزنی کردند. سفر السودانی به 
دمشق در حالی صورت می گیرد که از سال ۲۰۱۱ تاکنون 
هیچ نخست وزیری از کشور عراق به سوریه سفر نکرده بود. 
اما به دنبال لغو تعلیق عضویت سوریه در اتحادیه عرب و 
حضور بشار اسد رئیس جمهور این کشور در نشست سران 
اتحادیه عرب، کشورهای عربی یکی پس از دیگری روابط 

خود را با دمشق به حالت عادی  باز می گردانند.

 روسیه: 
 حمله پهپادی اوکراین به

 سواستوپول خنثی شد
 وزارت دفاع روسیه اعلام کرد که این کشور حمله پهپادی 
اوکراین به شهر بندری سواستوپول در شبه جزیره کریمه را 
خنثی کرد. به گزارش فارس، نیروهای ناوگان دریای سیاه 
روسیه در شبه جزیره کریمه حمله پهپادی اوکراین به شهر 
سواستوپول را ناکام گذاشتند. طبق بیانیه این وزارتخانه، 
ابتدا دو پهپاد اوکراینی در پاسخ روسیه از بین رفتند و 
سپس پنج پهپاد دیگر اوکراینی با سامانه جنگال )جنگ 
الکترونیک( نابود شدند. روسیه همچنین دو قایق بدون 
سرنشین اوکراین را نابود کرد. وزارت دفاع روسیه افزود: در 
حمله ناکام اوکراین به سواستوپول هیچ تلفات یا خسارتی 
از روسیه بر جا نگذاشت. »میخائیل رازووژایف« فرماندار 
منصوب روسیه در سواستوپول در پیامی تلگرامی درباره 
این حمله توضیحاتی داد. به نوشته او، »به هیچ شیء، چه 
در شهر و چه در حریم آبی )سواستوپول( آسیبی نرسید. 
سواستوپول شهری بندری در شبه جزیره کریمه است؛ 
منطقه ای که بعد از همه پرسی سال ۲۰۱۴ از اوکراین جدا و 
به روسیه ملحق شد اما اوکراین و حامیانش، این همه پرسی 
را رد کرده و الحاق کریمه به روسیه را »اشغالگری« مسکو 

خوانده اند. 

وزیر دفاع انگلیس استعفا می دهد
 وزیر دفاع انگلیس به نشریه »تایمز« گفت که تصمیم 
خود برای استعفا در فصل پاییز را به نخست وزیر این کشور 
اطلاع داده است. در بحبوحه اظهارنظرهای ضد و نقیض 
درباره تصمیم انگلیس برای معرفی »بن والاس« وزیر 
دفاع کنونی این کشور به عنوان گزینه ای برای جانشینی 
دبیرکل سازمان پیمان آتلانتیک شمالی )ناتو(، اکنون از 
تصمیم والاس برای استعفا خبر می رسد. او قصد دارد در 
جریان تغییرات پیش روی کابینه انگلیس در پاییز آینده، از 
وزارت دفاع این کشور کناره گیری خواهد کرد. والاس به این 
نشریه گفت: در تاریخ شانزدهم ژوئن به »ریشی سوناک« 
نخست وزیر انگلیس در مورد تصمیم خود برای استعفا از 
سمت وزیر دفاع این کشور اطلاع دادم و قصد داشتم این 
تصمیم را در اواخر فصل تابستان طی بیانیه ای رسمی اعلام 
کنم. بر این اساس، وی با بیان اینکه به دلیل درز تصمیمش 
برای استعفا به رسانه های انگلیسی، مجبور شد که این خبر را 
زودتر اعلام کند، افزود: از شرکت در انتخابات عمومی بعدی 
نیز خودداری خواهم کرد. روزنامه »تلگراف« در این خصوص 
نوشته بود که سوناک در سفر به آمریکا تلاش کرده تا »جو 
بایدن« رئیس جمهور آمریکا را متقاعد سازد که از نامزدی 
والاس برای دبیرکلی ناتو حمایت کند. با این حال، منابع 
مطلع در ناتو گفته بودند اگر وزیر دفاع انگلیس نتواند بودجه 
نظامی این کشور را برای سال جاری میلادی افزایش دهد، 
آنگاه امیدی هم برای انتخاب شدن به عنوان دبیرکل بعدی 

این ائتلاف نظامی نباید داشته باشد.

»چخفته«  نمایش  اجرای   
به کارگردانی اشکان پیرِ دل زنده 
بازیگر  زنجانپور،  اکبر  حضور  با 
و کارگردان پیشگام سینما، تئاتر 
و تلویزیون در تالار سایه مجموعه 
تئاترشهر آغاز شد. نمایش »چخفته« 
دور دوم اجراهای خود را با حضور 
اکبر زنجانپور، هنرمند سینما، تئاتر 
و تلویزیون در تالار سایه مجموعه 
تئاترشهر آغاز کرد. گروه نمایش 
»چخفته« در پایان این اجرا ضمن 
پخش صدای تعدادی از دیالوگ های 
اکبر زنجانپور در نقش های ماندگار 
ذهن  در  تاکنون  که  متفاوتی  و 
مخاطبان به یادگار گذاشته است، از 
سال ها تلاش این هنرمند پیشگام 
در عرصه های مختلف بازیگری و 
کارگردانی سینما، تئاتر و تلویزیون 
تقدیر کرد. همچنین اکبر زنجانپور 
پس از تماشای این نمایش با اشاره 
به فعالیت بازیگران روی صحنه تئاتر 
گفت: »همه ما بازیگران که روی 
صحنه می رویم، می دانیم که قرار 
است چوب به دست دیگران بدهیم.« 
این هنرمند ضمن ابراز خشنودی از 
تماشای این اثر نمایشی از کارگردان، 
بازیگران و عوامل اجرایی »چخفته« 
تشکر کرد. »چخفته« به نویسندگی 
فرزانه محمدحسین و تهیه کنندگی 
رضا ناجی پور با طراحی و کارگردانی 
اشکان پیردل زنده نمایشی است 
برگرفته از نمایشنامه ها و داستان های 
کوتاه آنتوان چخوف با نگاهی کاملا 
مستقل است. علاقه مندان می توانند 
بلیت این نمایش را که از ۲۳ تیرماه به 
مدت محدود ساعت ۲۰و ۱5 دقیقه 
در تالار سایه مجموعه تئاترشهر روی 
صحنه است از سایت تیوال خریداری 

کنند.

 خسرو امیرصادقی با 
»مسافران مهتاب« بدرقه شد

 جمعی از سینماگران برای بدرقه خسرو امیر صادقی 
یکی از قدیمی ترین همکاران خود به آرامگاه ابدی در خانه 
سینما گردهم آمدند. مهدی فخیم زاده، منوچهر شاهسواری، 
غلامرضا موسوی، مرتضی شایسته، محمدمهدی عسگرپور، 
محسن امیریوسفی، مهدی احمدی )تهیه کننده(، مصطفی 
شایسته، محمد شایسته، حبیب اسماعیلی، علی قائم مقامی، 
سعید خانی، جلیل فرجاد، جلیل اکبری صحت، حبیب 
ایل بیگی )معاون نظارت و ارزشیابی سازمان سینمایی(، 
کامران ملکی، سیدجمال ساداتیان از جمله هنرمندانی بودند 
که صبح یکشنبه، ۲5 تیرماه برای وداع با دوست و همکار خود 
در خانه سینما)ساختمان شماره دو( حاضر شدند. در ابتدای 
این مراسم کیوان کثیریان به فقدان چند هنرمند اشاره کرد 
که جامعه سینمایی در روزهای گذشته از دست داده است. 
سپس غلامرضا موسوی، رئیس اتحادیه تهیه کنندگان مستقل 
سینمای ایران گفت: امیرخسرو یک هم صنفی و همکار خیلی 
خوب برای ما بود و در هر زمینه ای چنان جایگاهی داشت 
که می توان در هر بخش جداگانه درباره او صحبت کرد. وی 
یادآور شد: این تهیه کننده در دوران کرونا خیلی در تماس با 
همکاران دیگر بود و احوالشان را پیگیری می کرد. امیدوارم 
خداوند جای او را در همان جایی که برایش انتظار داریم، 
قرار دهد. در ادامه مهدی فخیم زاده در سخنانی بیان کرد: 
دوستی من با امیرخسرو به بیش از ۳۰ سال قبل و زمان فیلم 
»مسافران مهتاب« برمی گردد. ما از همان سال همکاری 
داشتیم تا زمانی که او تهیه کننده شد. از آن زمان همکاری 
ما سست شد ولی رفاقتمان ادامه پیدا کرد. وی با بیان اینکه 
خصلت مهم او مهربانی بود، افزود: چند روز قبل از این اتفاق 
با هم صحبت کردیم و می گفت حالم خوب است و فقط ریه ام 
یاری نمی کند. وقتی خبر را دیدم شوکه شدم. حتی صبح 
پاهایم یاری نمی کرد که بیایم و امیدوارم خدا به ما صبر بدهد 
و جای او هم در بهشت باشد. حبیب اسماعیلی نیز در ادامه با 
اشاره به سختی های این روزهای زندگی، شرایط اقتصادی و 
فقدان های اخیر سینما بیان کرد: او انسان بسیار شریف  و رفیق 
خوبی بود؛ در هیچ فیلمی صرفا به عنوان بازیگر حضور نداشت 
بلکه سعی می کرد به همه یاری برساند. مرتضی شایسته هم 
گفت: خصوصیت بارز اخلاقی ایشان این بود که خیلی به فکر 
دوستان دیگرش بود. بسیار با اخلاق و بامعرفت بود. علی 
رویین تن  نیز در ادامه این مراسم بیان کرد: مرگ سینمای ما 
را دربر گرفته و به جای اینکه این مرگ ها و خودمرگی ها ما را 
هر روز نزدیکتر کند، با تکبر بیشتر مواجه می شویم تا جایی 
که وقتی به ما اهانت می شود و اعتراض می کنیم، جمعی دیگر 
به این اعتراض، اعتراض می کنند. این  مراسم با خداحافظی 
خانواده و همکاران زنده یاد خسرو امیرصادقی با پیکر وی، 
به دلیل گرمای هوا سریع تر به پایان رسید تا بعد خاکسپاری 

در قطعه هنرمندان بهشت زهرا)س( انجام شود.

رئیس مرکز سیمافیلم:

 پرونده سریال »پایتخت« بسته نشده  است
    با سیروس مقدم مذاکره کرده ایم


